

Chers amis szondiens et membres de la Société Internationale Szondi

Nous invitons les membres de la SIS à régler leur(s) cotisation(s) pour la période 2015, 2016, 2017 affirmant leur soutien à la SIS et donnant droit à une réduction sur le prix de l'inscription au congrès qui aura lieu en 2017. Veuillez trouver les instructions et les tarifs de la cotisation à la fin de notre message.

La Société Internationale Szondi rassemble sur un plan international les personnes et institutions intéressées à la recherche et à la pratique szondienne, continue la publication de la revue Szondiana et poursuit l'organisation de congrès trisannuels.

Avec beaucoup de retard nous avons publié le Szondiana 2015 sur le site de la SIS (http://www.szondi.pte.hu/index_fr.html). Mais le Szondiana 2016 suivra bientôt.

Du 6 au 8 juillet 2017 aura lieu à Budapest le

XXIème Colloque de la Société internationale Szondi sous le titre :

LE POUVOIR DU DESTIN: PASSÉ, PRÉSENT, AVENIR

au Danubius Hotel Flamenco Budapest****

1113 Budapest, rue Tas vezér, no. 3-7

(site: <http://www.danubiushotels.com/our-hotels-budapest/danubius-hotel-flamenco>)

sous la présidence de Dr. Dóra Garai, présidente du Conseil La Fondation hongroise pour la mémoire du Dr. Lipót Szondi

Le congrès sera tenu en 4 langues: anglais, français, allemand et hongrois.

Appel à propositions !

Le comité d'organisation lance un concours pour les étudiants et les doctorants. Il attribuera une récompense de 250 euros à l'auteur du meilleur poster, ainsi qu'à l'auteur de la meilleure communication orale.

Inscription en ligne (en anglais): (site: <http://www.convention.hu/Event/Details/SZONDI2017EN/>)

tarif réduit jusqu'au 28 février, 2017

Dear Szondian friends and members of the Szondi International Szondi Association

We invite SIS members to pay their membership fee(s) for the period 2015, 2016 and 2017 affirming their support for the ISA and entitling them to a reduction on the price of the registration for the congress that will take place in 2017. Please find the instructions and rates of the subscription at the end of our message.

The International Szondi Society brings together on an international level the persons and institutions interested in Szondian research and practice, continues the publication of the Szondiana journal and continues the organisation of three-year congresses.

With much delay we published the Szondiana 2015 on the SIS website (http://www.szondi.pte.hu/index_en.html). But the Szondiana 2016 will soon follow.

Our next event will take place in Budapest from 6 to 8 July 2017

**XXI Symposium of the Szondi International Society under the title:
POWER OF FATE: PAST, PRESENT, FUTURE**

At the Danubius Hotel Flamenco Budapest ****

1113 Budapest, Tas vezér street, no. 3-7

(Site: <http://www.danubiushotels.com/our-hotels-budapest/danubius-hotel-flamenco>)

Under the chairmanship of Dr. Dóra Garai, President of the Dr. Szondi Lipót Memorial Foundation (Hungary) advisory board.

The congress will be held in 4 languages: English, French, German and Hungarian.

Call for proposals!

The organizing committee is launching a competition for students and doctoral students. It will award a prize of 250 euros to the author of the best poster, as well as to the author of the best oral communication.

On-line registration: (site: <http://www.convention.hu/Event/Details/SZONDI2017EN/>)

Reduced rate until February 28, 2017

Nos meilleurs vœux pour l'année 2017 dans l'attente de vous rencontrer bientôt à Budapest

Our best wishes for 2017 in the hope of meeting you soon in Budapest

Robert Maebe, M.D.

Secretary 2014-2017

International Szondi Association

<http://www.szondi.pte.hu/links.html>

Mitgliederschaft - Devenir membre - Membership
via info@szondi.ch
STIFTUNG SZONDI INSTITUT
Krähbühlstrasse 30
CH-8044 Zürich

*** Members from Switzerland use**

IBAN: CH1200206206P03613120
BIC-code: UBSWCHZH80A
Bank: UBS AG
CH 8098 Zürich

Fee: Full: 56,- CHF / yr

Reduced: 28,- CHF / yr (both adapted to actual currency)

please add as comment: 'membership ISA' + period

*** Members from other countries use**

IBAN: BE19 9731 3725 2812

BIC: ARSPBE22

Account of Centre d'Etudes Pathoanalytiques

Bank: Argenta Spaarbank

BE 3210 Lubbeek

Fee: Full: 60,- Euro / yr

Reduced: 30,- Euro / yr

please add as comment: 'membership ISA' + period